



## Guidelines on Typhoon & Rainstorm

Weather Signal	Class Status
1. <u>In force at 7:30am</u> a. Typhoon Signal No. 8 or above; or b. Red or Black Rainstorm.	All morning classes commencing between 9:00am to 12:55pm will be cancelled.
2. <u>In force at 11:30am</u> a. Typhoon Signal No. 8 or above; or b. Red or Black Rainstorm.	All afternoon classes commencing at or after 1:00pm will be cancelled.
3. <u>In force suddenly while classes are in progress</u> a. Typhoon Signal No. 8 or above; or b. Red or Black Rainstorm.	Classes in progress will continue until normal class finish time but parents may come to collect their child any time as needed; classes not yet commenced will be cancelled.

- Classes will be held as normal when Yellow Rainstorm, Typhoon Signal No 1 or 3 is hoisted.
- For classes cancelled due to severe weather conditions, no refund or make-up classes will be arranged.
- Students **will not** be notified individually. Parents are requested to pay attention to the Hong Kong Observatory weather report and exercise their discretion in deciding whether or not to send their children to school in times of unstable weather.



## 惡劣天氣指引

天氣狀況	課堂安排
1. <u>以下訊號或宣佈於上午 7:30 生效：</u> a. 八號風球或以上；或 b. 紅色或黑色暴雨警告。	所有於上午 9:00 至中午 12:55 所舉行的課堂將取消。
2. <u>以下訊號或宣佈於上午 11:30 生效：</u> a. 八號風球或以上；或 b. 紅色或黑色暴雨警告。	所有下午 1:00 或以後所舉行的課堂將取消。
3. <u>課程進行中，以下訊號或宣佈生效：</u> a. 八號風球或以上；或 b. 紅色或黑色暴雨警告。	已開始的課堂將如常舉行直至課堂完結。因應需要，家長可於任何時間接回子女。未開始的課堂將一律取消。

- 黃色暴雨、一號或三號風球懸掛時，課堂如常舉行。
- 因天氣惡劣而取消的課堂將不會安排補課及學費退款。
- 本中心將不會個別通知家長有關惡劣天氣的上課安排。家長請留意香港天文台的天氣報告，自行決定於天氣不穩下的上課安排。

耀中語藝教育中心謹啟